
 

 

Vilniaus miesto Jachtklubo valdybos posėdžio 
Protokolas 2015 m. kovo 25 d. 

 
 
                                           PROTOKOLO Nr.  03/15;   2015 03 25, Vytenio g. 6, Vilnius 
 
Posėdžio pirmininkas – komandoras Linas Baublys. 
Posėdyje dalyvavo: 
Valdybos nariai:  Kęstutis Jurevičius , Vygantas Stankus, Stasys Butkevičius, Liutauras Kižys, 
Simonas Rasimačius. 
VJ nariai: Eugenijus Čabys 
Posėdžio sekretorius – Linas Baublys 
 
DARBOTVARKĖ : 

 
1. VJ vaikų buriavimo mokyklos klausimai. 
2. Turimų VJ patalpų remontas. 
3. Kreiserinių jachtų buriavimo varžybų Trakuose klausimai. 
 

NUTARTA: 
 
1. Toliau finansuoti smulkias vaikų buriavimo mokyklos išlaidas, ieškoti daugiau vaikų, norinčių 
buriuoti Trakuose, padėti savanoriais treneriui Trakuose. Atsakingi: Eugenijus, veiklos koordinatorius 
– Mantas. Veiklos tikslai 2015 sezone: 
       2015 turėti 2 grupes po 9 vaikus sportininkus, 
       Dalyvauti 5 respublikinio lygio varžybose –  
       Vėtrungės taurėje Nidoje 04 30 – 05 03, Galvės 
       taurėje Trakuose 06 06-08, Jaunių žaidynėse 
       Kaune 07 10-12, Lietuvos taurėje Drėvernoje 08 
       18, Elektrėnuose 09, Rudens vėjas 10 2-4 
 
2. 2015 03 28 10:00 organizuoti talką patalpoms paremontuoti. Jei reikės kitą šeštadienį talką 
pakartoti. Padaryti stogelį virš galinių durų. 
 
3. Varžybų organizavimo problemos: 
 3.1. Daryti 6 įskaitines ir 2 startines grupes. Nematuoti startuoja tik 2 startinėje grupėje ir 
 neapdovanojami, starto mokestis nematuotiems dvigubas. Vienoje startinėje grupėje ne 
 gaugiau 15 jachtų. Neapmatuotiems bus taikoma Stabinio formulė. 
 3.2. Apmatavimai – Vygantas pakoreguos VJ DH 2015 formulę. Apmatuoti daugiau jachtų 
 pavasarį – Linas (svarstyklės), Stasys norintiems apmatuos nemokamai. 

3.3. Paruoš smulkiai naujus varžybų tipinius nuostatus – Stasys. 
3.4. Organizatoriams vykdyti išankstinę dalyvių registraciją–lengviau numatyti jachtų grupes. 
3.5. Gegužę varžybos Trakuose vykdomos paga VJ DH 2014 formulę, nuo Mero taurės 
pagal VJ DH 215. 
3.6. Balandžio mėnesį toliau organizuoti seminarus kreiserinių jachtų varžybų sportinės 
pusės lenktyniavimo tobulėjimo klausimu – Eugenijus. 
 

 
 
 
Posėdžio pirmininkas, sekretorius     Linas Baublys 


